

不使用禁止物質保證書

Warranty for Nonuse Banned Substance

1. 本公司特此保證: 提供給貴公司, 貴公司之子公司或協力廠商/(此後統稱“貴公司”)的所有產品或部件中, 決不包含以下所列物質並符合 RoHS 規範限用物質含量標準。

Our company hereby guarantee: Overall products and its components we have provided Saleae, Inc. (Including Saleae Inc.'s subsidiary company and sub-contractor, below called “Customer”), certainly don't contain any substances shown on below table and compliant with the RoHS Directive.

2. 本公司如有違反本保證書之標準或承諾, 導致貴公司遭受訴追或遭受損害, 本公司同意以自己之費用維護貴公司免於任何不利益, 包含但不限於訴訟費、和解金或其他損害賠償。

Our company agrees to defend, hold harmless, and indemnify Customer from any and all claims or litigation arising out of or related to our company's failure to comply with any of warranties and representations provided hereunder, including, without limitation, litigation expenses, awards, and any damages arising out of or related to any such claims or litigation.

3. 本保證書未盡事宜悉依中華民國法令規定, 若日後發生爭議, 雙方應本於誠信協商, 協商不成, 雙方同意以高雄地方法院為地一審管轄法院。

This Warranty shall be construed and governed by the laws of Taiwan, R.O.C., excluding its conflicts of laws principles. Disputes arising hereunder which cannot be resolved amicably and expeditiously between Customer and our company shall be submitted to the jurisdiction of the Kaohsiung District Court, Taiwan.

[符合 RoHS 規定的禁用物質]:

[Conform RoHS's ban substances list as below]:

禁用物質 Banned Substances		上限 Upper limit
項目 1 Item 1	鉛以及鉛化合物 Lead and Lead Compounds	1000ppm
項目 2 Item 2	鎘以及鎘化合物 Cadmium and Cadmium Compounds	100ppm
項目 3 Item 3	汞以及汞化合物 Mercury and Mercury Compounds	1000ppm
項目 4 Item 4	六價鉻化合物 Hexavalent Chromium Compounds	1000ppm
項目 5 Item 5	多溴聯苯 Polybrominated Biphenyls(PBBs)	1000ppm
項目 6 Item 6	多溴聯苯醚 Polybrominated Diphenyl Ethers(PBDEs)	1000ppm

備註 Remark: 1. 以上禁用物質範圍需包含零件材料/包裝材料

Above-mentioned banned range part material/packaging material.

2. OSE 將完全遵守歐盟的排除條款

OSE will completely follow the rule of exemption article of European Union(EU).

3. Model List:

Customer Model Name	OSE Model NO	Customer Model Name	OSE Model NO
SAL-00110	GJG001-0247	SAL-00114	GJG003-0326
SAL-00111	GJG002-031J	SAL-00115	GJG004-025L
SAL-00112	GJG002-032B	SAL-00116	GJG004-026D
SAL-00113	GJG003-031E	SAL-00109	GJG001-023F

公司名稱 Company Name: Orient Semiconductor Electronics, Ltd.

代表人 Representative: Calvin Wen (簽章 Sign) 電話 Telephone: +886-2-2245-6256

地址 Address: 6F, No. 168, Lian Cheng Road, Chung Ho District, New Taipei City, Taiwan

中華民國 105 年 6 月 4 日